
 
     Seniorrådet                                           Beslutningsprotokol nr. 12 
 
________________________________________________________________________________  
 
Dato: 13.12.2019                  Kl: 10.00    Sted: Mødelokale 620 
 
________________________________________________________________________________  
 
Deltagere:      Seniorrådet, Mona Nederby Larsen, Hanne Rasmusen, Hanne Bylov, Janni Sadolin 
Hougaard 
 
 
Fraværende:  Olaf Helios 
  
 
________________________________________________________________________________  
 

 
DAGSORDEN 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Status P-Avisen 

4. Nyt fra Rådets medlemmer 

5. Godkendelse af mødeplan for 2020 

6. Nedsættelse af et Tilgængelighedsudvalg 

7. Venteliste til pleje- og dagcentre 

1. Orientering v/ Jan Kargo 

8. Senere indkomne sager 

9. Eventuelt 

 Husk af aflevere skema vedr. kørselsgodtgørelse 

10. Vi ønsker hinanden en glædelig jul og godt nytår  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

REFERAT 
 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Punkt 3 Status P-Avisen 

Avisen er trykt og er klar til distribution.  

 

Jørgen fremsender oversigt til Janni over, hvornår han gerne vil have tilskud til Pensionistavisen 

udbetalt. 

 

Grethe har fået flere henvendelser fra borgere, der ikke får avisen. En enkelt står heller ikke på 

adresselisten. Janni kan ikke forklare, hvorfor vedkommende ikke står på listen, men holder øje 

med, om vedkommende er på listen til næste gang. 

 

Punkt 4 Nyt fra Rådets medlemmer 

Grethe har fået referat fra Bibliotekets brugerråd. Næste møde er i marts.  

 

Aksel har været til møde i Patientinddragelsesudvalget, hvor der var et spændende oplæg om 

samskabelse. Han havde taget noget materiale med hjem, som blev delt ud til dem, som var 

interesseret. 

 

Jytte har bestilt lokaler på IP Schmidt den 1. oktober 2020 (International Ældredag), hvor 

Aktivitetsudvalget vil arbejde på at få lavet et arrangement evt. sammen med Faglig Seniorer. Et af 

punkterne til arrangementet kunne være Elbokøkkenet. 

 

Det blev efterfølgende diskuteret, hvorvidt Seniorrådet skulle samarbejde med Faglige Seniorer 

eller ej. Det blev også diskuteret, om man i stedet skulle samarbejde med Ældresagen, eller om man 

slet ikke skulle samarbejde med nogen. Ideen med et samarbejde er at tiltrække flere til 

arrangementet. Aktivitetsudvalget arbejder videre med opgaven.  



De arbejder også på muligheden for et arrangement i foråret. Temaet kunne her være Borgerservice 

og overgangen fra arbejdsliv til pensionist. 

 

Danske Ældreråd har temadag den 2. marts. Deadline for tilmelding 17. februar. Flemming vil 

gerne tilmeldes. Resten melder tilbage på mødet den 10. januar. 

 

Karl Ejner har sendt en henvendelse vedr. udkørselsforhold ved tidligere Købmagergades skole. Der 

er kommet svar fra Teknik og Miljø med svar om, at man ikke ser nogen grund til ændring. Sagen 

er dog op til revurdering, men der er endnu ikke afgørelse. 

 

Jørgen udtrykte frustration over artiklen i dagbladet vedr. ansættelse af 2 nye direktører, hvor der 

beskrives, at begrundelse blandt andet er, at nu skal budgettet på Ældreområdets holdes. At 

budgettet ikke holder, har intet med manglende ledelse at gøre. Det skyldes bl.a. manglende 

mængderegulering gennem flere år. 

Seniorrådet vil nøje følge udviklingen i budgettet, da det tvivler på, at det besluttede budget på 

ældreområdet er retvisende. 

 

Musikterapeuten vil gerne komme på Seniorrådsmødet i februar og fortælle om hendes arbejde. 

Aksel laver aftale med hende. 

 

Punkt 5 Godkendelse af mødeplan for 2020 

Godkendt 

 

Punkt 6 Nedsættelse af et Tilgængelighedsudvalg 

Der er allerede nedsat et Tilgængelighedsudvalg bestående af Jan, Finn og Grethe. Det blev 

besluttet, at Jytte også indtræder. 

 

Punkt 7 Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 7.1 Orientering v/Jan Kargo 

Hanne Rasmussen orienterede om ventelisten til plejecentrene. Der er stadig pres på pladserne og 

behov for flere pladser. 

 

Punkt 8 Senere indkomne sager 

Ingen 



 

 

Punkt 9 Eventuelt 

Senere i dag bliver høringsmateriale vedr. busruter sendt ud. Der er høringsfrist den 10. januar. Hvis 

det vurderes, at der er behov for det, holdes der et ekstraordinært Seniorrådsmøde den 3. januar. På 

mødet kan en medarbejder fra Teknik og Miljø komme og fortælle om ændringerne. Høringssvar 

udarbejdes derefter. 

 

Ved budgetvedtagelse blev det besluttet, at sekretariatet i Senior og Handicap skal flytte til Sundhed 

og Velfærdsinnovation. Det er efterfølgende besluttet, at Hanne Bylov flytter 1. januar, men at Janni 

bliver i Senior og Handicap. 

 

Punkt 10 Vi ønsker hinanden en glædelig jul og godt nytår  

Vi ønskede hinanden en glædelig jul og et godt nytår og takkede for samarbejdet i det forgangne år. 

 

 


